

Referat af bestyrelsesmøde den 05.05.25 i DKeF. Mødet afholdes online kl. 18.30 - 21.30

Deltagere:

Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgensen, Poul Larsen-Fedders, Anja Haulrich og Mathilde B. Steensen

DKeF: Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning
Pkt. 1. Formand Niklas Lykke Rejnstrup Orienteringer -Velkommen til de nye -Strategi 2026-29, herunder ny organisering/arbejdsgrupper -Statusmøde med DIF strategi-konsulent -Årsmøde DIF	Niklas bød velkommen og fortalte kort om de tiltag bestyrelsen arbejder med i det interne arbejde. Det er vigtigt at respektere og adskille de forskellige "kasketter" man har på indenfor kegleverdenen. Det er også vigtigt at vi står sammen udadtil. Det er altid godt med en god intern debat og vi må gerne være uenige, men udadtil bakker vi op om bestyrelsens samlede beslutninger. Bordet rundt / præsentationsrunde. DKeF har fået godkendt ny strategi som en af de første forbund. Niklas gennemgik kort strategioplæg og den nye organisering. I den nye organisering bliver der nedsat en arbejdsgruppe pr spor, så vi fremover har en til kommunikation og synlighed og en til familiesport. DIF strategikonsulent var tilfreds med den evaluering vi har lavet af 2024. Det var fint med ham, at vi ser frem mod strategi 2026-29. Niklas, Thomas og Katja deltog. Fredag aften var der workshops på tværs af forbund i DIF. Vi deltog i forskellige workshops. Blandt andet deltog vi i en omkring frivillighed, hvor vi blev inspireret af en opdeling af klubroller som en regering med ministre (økonomiminister, socialminister, velkomstminister og SoMe minister). Vi deltog også i AI workshop, ungeinddragelse og bestyrelsesarbejde. Lørdag blev det officielle DIF-årsmøde afviklet. DIF-formand og Kulturministeren	Katja indkalder de nye arbejdsgrupper snarest muligt.

Drøftelser -Evaluering af DKeF årsmøde herunder situationen i eliteudvalget	var nået lidt længere med lempelse af administrative regler og opgaver for klubber. Det kan vi godt se frem til. Forslaget omkring World Games blev ikke stemt igennem. Det kunne ellers være attraktivt for Classic-delen. Evaluering af årsmøde - bordet rundt: Det var første gang vi gjorde brug af dirigenten og der var et par ting vi godt kunne blive endnu mere tydelige omkring i vores kommunikation med ham. Familieidræt oplægget var svært at få omsat i praksis. Flere klubber var skeptiske. Meningen med oplægget var at sætte nogle tanker i gang hos klubberne, for at få dem til at tænke lidt nyt ift. rekruttering. Situationen i eliteudvalget: Ambitionen er at eliteudvalget skal splittes op i Bohle og Classic (med 3 medlemmer i hver del). Lovforslaget skal på årsmødet 2026 og vi er allerede begyndt at gøre os tanker om ændringerne nu. Vi kunne desværre ikke nå det i 2025. Bestyrelsen drøftede situationen. Der er opbakning til at dele eliteudvalget op og at gå videre med et lovforslag sammen med LOA. Der er to til at tage bohle-delen. Som det er pt. mangler vi frivillige til at tage classic-delen efter VM. Vi hører gerne fra interesserede frivillige til classic.	
Planlægning af weekendmøde 21.06.25	Programmet for weekendmødet den 21. juni blev gennemgået. Der er sat meget tid af til arbejde i eget udvalg og det holder vi fast ved. Vi skal dog være opmærksomme på, at alle udvalg har noget at arbejde med.	Katja følger op med endeligt program
-Planlægning af kommende bestyrelsesmøder 2025-26	24. august på Scandic Odense kl. 10 29. september online (budget) kl. 18.30 15. november på Scandic i Odense kl. 10 17-18 januar weekend med udvalg 16. februar online kl. 18.30 23. marts online kl. 18.30 25. april, Årsmøde 4. maj online kl. 18.30 20-21. juni weekendmøde med udvalg	Katja lægger datoerne ind i aktivitetskalenderen

-Formandsposten efter årsmødet 2026	Niklas stopper som formand næste år og vi opfordrer alle interesserede til at melde sig. Man kan sagtens komme med som "føl" i bestyrelsen allerede nu, så sig endelig til.	
Pkt. 2. Kasserer Orienteringer -Instruks til forretningsorden -Spørgsmål fra Årsmødet bl.a. JKU Fonden Drøftelse -Statistik på medlemstal	Poul har lavet nogle tilføjelser til vores forretningsorden, da det var noget vi fik påtalt af revisorerne fra EY. Der var ingen tilføjelser til dokumentet og det bliver derfor indarbejdet i DKeF forretningsorden inden næste bestyrelsesmøde. Der var spørgsmål på årsmødet til JKU-midlerne. Midler der blev overført fra JKU til DKeF og efterfølgende nøglemærket til ungdom. Vi skal være opmærksomme på hvordan midlerne figurerer i regnskabet fremover. Vi vil gerne følge udviklingen i medlemstal tættere, for at se hvor der er frafald og tilgang i sporten. Det vil vi gøre ved at sammenligne CFR tal med tal fra kegleportalen kvartalsvis, så vi altid kan vise det til bestyrelsen op vores møder.	Poul og Katja opdaterer DKeF forretningsorden. Poul følger op. Poul og Katja følger op.
Pkt. 3. 1. Næstformand Orienteringer -Digital media -Nye medlemsformer /abonnementsordninger -Film familieidræt -Studentermedarbejder SoMe	Vi har afholdt møde med Digital media og aftalen er at de laver en kendskabs-analyse på familier som målgruppe. Derudfra kan vi vurdere, om vi skal videre med et samarbejde med Digital media. Vi er nødt til at blive klogere på vores kommende målgruppe familier. Derfor brainstorm på flere ideer på det felt lige i øjeblikket. Der er udarbejdet drejebog til video med familier som målgruppe. Vi har forskellige løsninger i spil, men det er vigtigt vi har film/video klar når den nye strategiperiode starter til januar. Vi er stadig på udkig efter en løsning på SoMe. Vi er pt. åbne for enten en person i IKC eller en studentermedhjælper.	

-Influencerdag -Møde med Aarhus kommune	Vi er desværre nødt til at aflyse arrangementet pga. for få tilmeldinger. Møde med idrætssamvirket i Aarhus for at blive klogere på aktivitetscentre som målgruppe for nye aktiviteter. Vi forventer at bruge folkesundhedshusene som indgang til et pilotprojekt.	
Pkt. 4 2. Næstformand Ansvarlig for elite og turnering Orienteringer -GoMember -TU / weekendmøde	Vi er i dialog med Gomember om at få lavet en snitliste til seniorer. De har fremsendt et forslag på brug af 27 timer. Bestyrelsen bakkede op omkring forslaget så det går vi videre med. Vi skal være sikre på at få meldt afgørende ændringer ud til klubberne i god tid (fx kuglepas), så måske er det næsten for sent at starte diskussionen på weekendmødet. Svend siger, at han og Kurt (LOA) er i gang med formuleringerne. De er i dialog med de tyske dommere, for at få erfaringer med derfra.	Michael og Katja går videre med forslaget.
Pkt. 5. Bestyrelsesmedlem for baneanlæg og dommere Banerne i Lyngby	Vi har fået at vide, at banerne i Lyngby skulle være klar til at blive godkendt. Svend er på sagen. Svend er ved at "oplære" Søren som ny banekonsulent på Sjælland, så nu mangler vi bare en i Sønderjylland i stedet for Karl Vollsén.	Svend sørger for at banerne i Lyngby bliver godkendt.
Pkt. 6. Bestyrelsesmedlem for kommunikation og synlighed	Da Mathilde er ny og med for første gang havde hun ikke noget til punktet.	
Pkt. 7. Bestyrelsesmedlem for klubaktivitet	Da Anja er ny og med for første gang havde hun ikke noget til punktet.	
Pkt. 8. Udviklingskonsulent Orienteringer -Folkebevægelsen mod ensomhed https://danmarkspisersammen.dk/	Katja er i dialog med Folkebevægelsen mod ensomhed om at være med i ordningen om fællesspisning. Vi forventer at	Katja følger op

- Motivu forløb	vælge et par byer, der har lyst til at være med i en pilot. Vi har fået 6 tilmeldinger og vi vil gerne tilbyde alle 6 at deltage, selv om der kun var plads til 5. Katja går i dialog med de 6 klubber og forventningsafstemmer, at vi sikrer at målgruppen er familier og at målgruppen får deres egen træningstid. Det er vigtigt at familierne kan træne sammen i starten. Målet er selvfølgelig at familierne skal ind på de respektive hold, men i starten skal familierne kunne træne sammen. Måske skal de blive ved med at træne sammen som familie, det er vi nødt til at tage bestik af efter noget tid.	Katja følger op
Pkt. 9. Næste møde	Weekendmøde med udvalg den 21-22 juni på Scandic i Odense	
Pkt. 10. Evaluering af mødet	Der var ingen kommentarer til punktet, der var bred enighed om at mødet var forløbet fornuftigt. Tidsplanen holdt.	
Pkt. 11. Eventuelt	Svend spurgte til de røde trøjer til frivillige. Har vi besluttet hvem der skal have det?	Niklas følger op.